
Město Chodov – Výbor pro volný čas 

Z á p i s   č. 3/2025 

 

ze zasedání Výboru pro volný čas dne 22. dubna 2025 

─────────────────────────────────────────────────── 

 

 
Zúčastnili se:  p. Zapf, p. Pojar, p. Hupfer, p. Tureček, p. Voleman 

 

Omluveni:  p. Wotzyová, p. Vlasák 

 

Neomluveni:  p. Honzovičová, p. Smolík 

 

Hosté:   p. Zapfová, p. Soukup  

 

 

Program: 

1) Zahájení  

2) Projednání žádosti Miloše Petrželky o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu města 

Chodov 

3) Projednání žádosti Tomáše Vantury o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu města 

Chodov  

4) Projednání žádosti Klubu českých turistů, odbor Chodov, o příspěvek na činnost 

5) Projednání žádosti Sportovního klubu stolního tenisu Chodov z. s. o poskytnutí individuální 

dotace z rozpočtu města Chodov 

6) Projednání žádosti organizace Junák – český skaut, středisko Jestřáb Chodov, z. s. 

o poskytnutí finančního příspěvku 

7) Různé 

 
 

ad 1) Zahájení – jednání zahájil předseda VVČ a přivítal přítomné. 

 

ad 2) Přítomní členové VVČ diskutovali o žádosti o poskytnutí individuální dotace z rozpočtu města 

Chodov pana Miloše Petrželky na pořádání šipkařských turnajů v roce 2025 a doporučují RM schválit 

poskytnutí dotace uvedenému žadateli ve výši 8.000,- Kč. 

Pro návrh usnesení hlasovalo 5 přítomných členů. 

 

ad 3) Dále proběhla diskuze k žádosti pana Tomáše Vantury o poskytnutí individuální dotace 

z rozpočtu města Chodov na pořádání akce Country festival, který se uskuteční v červnu roku 2025. 

Členové VVČ doporučují RM schválit poskytnutí dotace ve výši 10.000,- Kč. 

Pro návrh usnesení hlasovalo 5 přítomných členů. 

 

ad 4) Členové VVČ pokračovali diskuzí o žádosti o příspěvek na činnost organizace Klub českých 

turistů, odbor Chodov. Zde RM nedoporučili poskytnout finanční příspěvek. 

Pro návrh usnesení hlasovali 4 členové, 1 byl proti. 

 

ad 5) Dále členové VVČ diskutovali o žádosti Sportovního klubu stolního tenisu Chodov z. s. Klub 

žádá poskytnutí individuální dotace z rozpočtu města Chodov na podporu hendikepovaného sportovce 

a reprezentanta ČR PARA TT9 ve stolním tenise Tomáše Novotného. Primárně na tréninkovou 

přípravu, účast na národních i mezinárodních akcích a soustředěních. Výbor pro volný čas nedoporučil 

RM poskytnout dotaci, ale podporu Tomáše Novotného řešit z jiných finančních prostředků, které jsou 

určeny pro rozvoj mladých talentů ve sportovní a kulturní oblasti ve městě.  

Pro návrh usnesení hlasovalo 5 přítomných členů. 
 

Ad 6) Na závěr jednání proběhla diskuze k žádosti o poskytnutí finančního příspěvku organizace 

Junák – český skaut, středisko Jestřáb Chodov, z. s. VVČ doporučuje RM poskytnout organizaci 



finanční příspěvek v rozmezí od 60.000,- Kč do 80.000,- Kč. Ovšem za předpokladu, že svoji žádost 

upřesní a podrobněji rozepíší financování jednotlivých akcí, které chtějí pořádat v rámci oslav 

80. výročí založení skautského střediska a dále, že předloží řádné vyúčtování projektů. 

Pro návrh usnesení hlasovalo 5 přítomných členů VVČ. 

 

 

 

  

 

Další jednání Výboru pro volný čas se uskuteční dne 27. 5. 2025 ve 14.00 hodin v areálu tenisových 

kurtů TJ Batesta Chodov. 

                                                                                                                               zajistí tajemnice VVČ 

 

 

 

 

                                                                                                                                

 

 

 

 

Zapsala: Petra Pivková    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bc. Ladislav Zapf, Dis. v. r. 

předseda Výboru pro volný čas 

 

 

 

      

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 


